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Protokół 3/20 
z posiedzenia Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

w dniu  21 stycznia 2020 roku 
    

Na ogólną liczbę 10 członków Komisji w posiedzeniu wzięło udział 10 zgodnie  
z listą obecności. 

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski. 
Zapoznając się z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, powitał 
zebranych,  przedstawił proponowany porządek obrad i poprosił o uwagi.   

Komisja nie zgłosiła uwag i w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i wstrzymujących przyjęła następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 2/19 z dnia  17 grudnia  2019 roku. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala 
Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży – druk 331,331A 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok – 
druk nr 330,330 A 

4. Analiza  i przyjęcie Planu Pracy Komisji oraz zgłoszenie propozycji tematów do 
Planu Pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2019. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Ad. 1 

Przyjęcie protokołu nr 2/19 z dnia  17 grudnia  2019 roku. 

Komisja przyjęła protokół nr 2/19 z dnia  17 grudnia  2019 roku  bez uwag. 

Ad. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Szpitala 
Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży – druk 331,331A 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek w sprawie udzielenia 
dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży, 
zgodnie z drukiem nr 331,331A, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o pytania i uwagi, 
następnie stwierdził, że jest to sprzęt dla mieszkańców miasta i wydaje się, że nie ma 
tu o czym dyskutować. 

Komisja nie zgłosiła pytań i uwag. 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Łomży. 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok – 
druk nr 330,330 A 
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Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek w sprawie zmian  
w budżecie miasta na 2020 rok, zgodnie z drukiem nr 330,330A, w załączeniu do 
protokołu. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o pytania i uwagi. 

Komisja nie zgłosiła pytań i uwag. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zamknął dyskusję. 

Komisja w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  
i wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie miasta na 2020 rok  w działach merytorycznie podległych Komisji. 

 

Ad. 4 

Analiza  i przyjęcie Planu Pracy Komisji oraz zgłoszenie propozycji tematów do Planu 
Pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że radni otrzymali 
proponowany Plan Pracy Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia na 2020 rok. Pogrubioną 
czcionką zaznaczono propozycje na sesję, z tym, że to będzie jeszcze weryfikowane, 
następnie poprosił o uwagi do planu pracy. Zwrócił uwagę, że jest to rozbudowany 
plan pracy, ale jest to związane z tym, że jest to Komisja z 3 dziedzin. 

Radny Zbigniew Prosiński zwrócił uwagę, że dużo jest tematów na sesję. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że ma to  związek  
z tym, że Komisja jest z trzech dziedzin. 

 Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że wszystko rozumie, ale takie rzeczy jak 
informacje, po co to na sesję, wydaje mu się, że wystarczy jak komisja przyjmie. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że to tylko kwestia 
przyjęcia potem przez Prezydium Rady, to będziemy weryfikować. Poprosił, żeby 
skupić się na tym czego nie ma, czego jest  za dużo. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że uważa, że trochę za dużo jest tych tematów 
na sesję, a w szczególności wszystkie informacje by z tego wyrzucił. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wskazanie które 
informacje. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że te informacje, które z ustawy wynikają, że nie 
muszą być na sesjach, to myśli, że na sesję nie muszą tych tematów dawać. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że w II kwartale  
np. jest informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy w mieście, to myśli, że jest jasne, 
bardzo ważny temat. Informacja o stanie sanitarnym zawsze jest na sesji. Informacja 
na temat funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy – ważna informacja. 
Informacja z przygotowania do obchodów Dni Łomży – to też myśli, że jest to 
informacja taka, którą mieszkańcy powinni wiedzieć. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że wydaje mu się, że wystarczy jak komisja 
będzie wiedziała a mieszkańcy i tak dowiedzą się ze strony ratusza. 
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Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił uwagę, że następna 
informacja na sesję jest na temat funkcjonowania Centrum Pieczy Zastępczej  
w Łomży, też informacja istotna. Informacja o stanie finansowym i organizacyjnym 
MOSiR myśli, że to też jest ważne. 

Radna Edyta Śledziewska stwierdziła, że jeżeli chodzi o rezygnację z tematów na 
sesję,  to jest w stanie zrezygnować z „Informacji Prezydenta o przygotowaniu do 
obchodów Dni Łomży”. 

Radny Piotr Serdyński zapytał czy to nie jest tak, że to prezydium ustala porządek. 

Radny Zbigniew Prosiński stwierdził, że nie ma Pan Radny racji, bo to są propozycje 
do Planu Pracy Rady, jeżeli Rada to przyjmie, to trzeba będzie to zrealizować także, 
to nie jest kwestia tego czy prezydium będzie sobie chciało czy nie będzie chciało. 
Pogrubioną czcionka są wyróżnione proporcje do Planu Pracy Rady, czyli tematy które 
mają znaleźć się na sesji, a uważa, że nie wszystkie powinny być, bo nie są na tyle nie 
to, że nieistotne, ale myśli, że jak je przepracują na Komisji, to to w zupełności 
wystarczy, zresztą prawdopodobnie część i w innych komisjach się pokrywa. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że w ubiegłym roku 
dał też „pogrubiona czcionką” plan Komisji Sportu  i tak naprawdę na sesji znalazł się 
jeden punkt czyli prezydium to jeszcze weryfikuje i znając życie nie wszystko się 
znajdzie na sesji. 

Radna Edyta Śledziewska stwierdziła, że skoro jest im tak trudno dojść do 
porozumienia odnośnie tych tematów, które będą zgłaszać na sesję, to proponuje, 
żeby poddać każdy głosowaniu i w głosowaniu się określą.  

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że jest tylko spotkanie Przewodniczącego 
Rady z Przewodniczącymi Komisji,  nie ma jako takiego „Prezydium Rady”. Komisja 
postanawia, że takie tematy mają być zrealizowane i od tego jest Przewodniczący, 
żeby te tematy były zrealizowane w czasie posiedzeń Rady, tak jak mówił pan Radny, 
który wcześniej zgłaszał te tematy, jeżeli jest informacja to wystarczy poinformować 
radnych, a po to są agendy miejskie, żeby medialnie to przekazały dalej. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że nie zgadza się z 
Panem Radnym, jest „Prezydium Rady”. Te prezydium, które zasiada za stołem 
prezydialnym 3 osoby, przewodniczący poszczególnych komisji i też jest rozmowa. 
Jest rozmowa i weryfikacja pewnych rzeczy. Stwierdził, że zajmują się w tej chwili 
jednym punktem informacyjnym, jeżeli uważają, że informacja z przygotowania do 
obchodów Dni Łomży jest niepotrzebna, to mogą to usunąć, natomiast reszta spraw 
do weryfikacji i tak potem się okaże. Wcześniej Komisja Sportu miała jeden istotny 
punkt, a reszta był wyrzucona, też nie wie przez kogo. Pan radny Olszewski to wie 
najlepiej bo wtedy był, uczestniczył, to chyba się z nim zgodzi w tym temacie. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zapytał czy są jeszcze jakiś 
uwagi. 

Komisja nie zgłosiła więcej uwag. 

Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku głosów przeciw i 2 
wstrzymujących się, przyjęła Plan Pracy Komisji na 2020 r. i propozycje tematów do 
Plany Pracy Rady Miejskiej na 2020 rok (wyróżnione pogrubioną czcionką). 
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I kwartał 
 
1. Realizacja projektu Centrum Aktywności Turystycznej i Kulturalnej Domek Pastora 

w 2019 roku. (luty) 

2. Analiza przyznanych dotacji klubom sportowym i stowarzyszeniom na 2020 rok  

i mechanizmy ich dotowania. (luty) 

3. Informacja Prezydenta Miasta o działalności Centrum Organizacji Pozarządowych. 

(luty) 

4. Sprawozdanie z działalności LOT Ziemia Łomżyńska za 2019 rok oraz plany               

i zamierzenia na 2020 rok wraz z informacją na temat współpracy Miasta z 

LOT Ziemia Łomżyńska w zakresie promocji turystycznej. (luty) 

5. Informacja o zgrupowaniach, obozach sportowych organizowanych przez UKS-y, 

kluby sportowe dotowane przez miasto Łomża podczas ferii zimowych  

2019 r.(luty) 

6. Ocena realizacji Łomżyńskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Patologii Społecznej za 2019 rok. (marzec) 

7. Sprawozdanie z zakresu realizacji zadań pomocy społecznej za 2019 r. Ocena 

funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r. (marzec) 

8. Ocena funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Łomży za 

2019 r. (marzec) 

9. Ocena funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej za 2019 r.  (marzec) 

10. Diagnoza problemów uzależnień i innych zagrożeń społecznych Miasta Łomża. 

(marzec) 

 

 
 
II kwartał 
 
1. Informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy w mieście oraz działaniach 

podejmowanych przez miasto i Urząd Pracy w zakresie przeciwdziałania 

bezrobociu. Bezrobocie wśród osób młodych i osób niepełnosprawnych na 

terenie miasta. (kwiecień) 

2. Informacja o stanie sanitarnym miasta. (kwiecień). 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy 
Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za 2019 rok. (kwiecień). 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej. (kwiecień) 

5. Sprawozdanie z realizacji strategii promocji w zakresie kierunków rozwoju 
sportu i turystyki. (kwiecień) 

6. Analiza zawartych umów najmu, użyczenia i pozyskiwanych dochodach  
w 2019 r. w obiektach zarządzanych przez MOSiR. (kwiecień) 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dyżurów aptek w 
mieście Łomża w II półroczu  2020 roku. (maj) 

8.  Informacja na temat funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy. 
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(maj) 
9. Ocena stanu technicznego i bezpieczeństwa majątku zarządzanego przez MOSiR. 

(maj) 
10. Informacja dotycząca stowarzyszeń, klubów sportowych (sekcje sportowe, ilość 

zawodników, instruktorzy, trenerzy, osiągnięte sukcesy, turnieje ogólnopolskie, 
międzynarodowe, ligi międzywojewódzkie). (maj)  

11. Informacja Prezydenta Miasta z przygotowania do obchodów Dni Łomży. (maj) 
12. Informacja o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów 

podczas wakacji. (czerwiec) 
13. Informacja o funkcjonowaniu żłobków i przedszkoli z uwzględnieniem prognoz 

demograficznych. (czerwiec) 

14. Informacja o stanie przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

(czerwiec) 

15. Informacja dot. zabezpieczenia różnych form wypoczynku oraz dożywiania dzieci  

i  młodzieży z rodzin ubogich w okresie wakacji. (czerwiec) 

16. Informacja o przygotowaniu klubów sportowych i stowarzyszeń turystycznych 
dotowanych przez miasto Łomża do obozów i zgrupowań wakacyjnych. (czerwiec) 

 

III kwartał 
 

1. Informacja o organizacji i przebiegu imprez sportowych, rekreacyjnych  

i turystycznych w mieście Łomża w I półroczu 2020 r. (lipiec) 

2. Informacja o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do nowego 

sezonu. (lipiec) 

3. Informacja na temat funkcjonowania Centrum Pieczy Zastępczej w Łomży za 

2019 rok. (sierpień) 

4. Informacja dotycząca przestrzegania ustawy o wychowaniu w trzeźwości. Analiza 

kontroli przeprowadzonych przez Miejską Komisję ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w I półroczu 2020 roku. (sierpień) 

5. Ocena realizacji Miejskiego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych za 2020 rok. (sierpień) 

6. Ocena realizacji budżetu miasta za I półrocze 2020 roku. (wrzesień). 

 
IV kwartał 
 
1. Informacja Prezydenta Miasta o stanie organizacyjnym i finansowym MOSiR. 

(październik) 

2. Debata o stanie sportu łomżyńskiego. Spotkanie z przedstawicielami klubów 

sportowych. (październik) 

3. Informacja na temat mieszkalnictwa socjalnego -  stan aktualny  
i perspektywy, budowa budynku komunalnego. (październik) 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 
Współpracy Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami,  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie na 2021 rok. (październik) 

5. Informacja na temat pracy Ośrodka Interwencji Kryzysowej w Łomży. (listopad) 

6. Analiza projektu budżetu miasta na 2021 rok. (listopad) 
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7. Informacja na temat funkcjonowania noclegowni dla bezdomnych w okresie 
zimowym. (listopad) 

8. Informacja dotycząca form pomocy świątecznej dla dzieci z rodzin ubogich. 

(listopad) 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dyżurów aptek  
w mieście Łomża w I półroczu  2021 roku. (grudzień) 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Łomżyńskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych 

Uzależnień na 2021 rok . (grudzień) 

 

Ad. 5 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2019. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o uwagi do 
sprawozdania. 

Komisja nie zgłosiła uwag. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zamknął dyskusję. 

Komisja w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku głosów przeciw  
i  wstrzymujących się, przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2019. 

Ad. 6 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o zgłaszanie spraw  

i wniosków. 

Radny Jan Olszewski zwrócił uwagę, że zaczęła się już przerwa w szkołach i poprosił 

o informację ile osób, poza klubami, które mają takie czy inne zajęcia i wyjazdy, ile 

osób z tej młodzieży, która jest, dzieci jest objęta różnymi formami sportowymi. Czy 

szkoły udostępniają swoje sale gimnastyczne, jaka ilość dzieci jest objęta taką formą. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że  w planie pracy jest 

taka informacja, ale już po feriach. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że Pan Naczelnik 

Edukacji mówił, tak na Komisji Edukacji zostało ustalone, taka informacja zostanie 

przygotowana po feriach. Trudno jest w tej chwili powiedzieć jak sytuacja wygląda, ale 

nic nie stoi na przeszkodzie, żeby tą informację radni otrzymali. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że jak ferie się zaczynają, to  rozumie, że szkoły się 

przygotowują do zagospodarowania czasu wolnego uczniów. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił uwagę, że mają taką 

informację, punkt 5, I kwartał „Informacja o zgrupowaniach, obozach sportowych 

organizowanych przez UKS-y”. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że wspomniał na początku swego zapytania, że kluby 

organizują i dobrze niech organizują. Taką informację później otrzymają, ale jak szkoły 

do ferii zimowych się przygotowały, żeby udostępnić swoje obiekty, pod opieką 

nauczycieli dla młodzieży, która nie jest zorganizowana w różnych klubach, tylko 
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wolontariusze, którzy chcą sobie pograć w piłkę, dać im możliwość wykorzystania 

naszych obiektów sportowych. Poprosił o wyjaśnienie czy taki program został 

przygotowany. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że na pewno ta 

informacja corocznie była przygotowywana na Komisję Edukacji i podobnie na 

ostatniej Komisji Edukacji zostało ustalone, że taka informacja zostanie sporządzona 

po feriach, więc na pewno taka informacja zostanie radnym przedstawiona w ramach 

pracy Komisji Edukacji. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że z tego co jest mu 

wiadomo to na halach tam gdzie są UKS-y coś się dzieje. Szkoły jako szkoły nie mają 

takiego obowiązku, bo za tym idą środki finansowe, bo dzisiaj są czasy, że nikt nie 

przyjdzie za darmo pracować, trzeba głośno o tym mówić. Nauczyciele mają wolne, 

przez dwa tygodnie można nauczyciela „zwerbować” do pracy tylko przez zimowisko, 

bo Panu radnemu na pewno chodzi o to, co kiedyś było, że były zimowiska i w szkołach 

były zajęcia z dziećmi, ale niestety dzisiaj są takie czasy, że każdy „goni za 

pieniądzem” i patrzy tam gdzie zarobi. Tam gdzie są większe hale, na halach 

sportowych dzieje się coś, a tam gdzie są mniejsze sale, raczej te dzieci, które są 

uczestniczą poprzez UKS-y, bo po to są powołane UKS-y. Poprzez Uczniowskie Kluby 

Sportowe uczestniczą dzieci w zajęciach sportowych, dlatego to są dzieci z danych 

szkół, to nie są dzieci z miasta zebrane. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że zgodzi się z Panem Przewodniczącym, że nikt za 

darmo nie będzie sprawował opieki nad tymi dziećmi, które tam miałyby  chęć przyjść 

i pograć w piłkę czy wykonywać ćwiczenia, bo na pewno taka informacja będzie ile 

dzieci było w formach zorganizowanych w czasie ferii zimowych sportowo 

zaangażowanych. Tam gdzie są kluby, czy UKS, czy ŁKS to doskonale zdaje sobie 

sprawę, że programy są przygotowane, a chodzi o młodzież niezorganizowaną, która 

nie jest w UKS-ie, a chciałaby wykorzystać ten czas, żeby pożytecznie spędzić  

i żebyśmy mieli nad nią kontrolę. Nie wszyscy mają możliwość wyjazdu i na pewno 

wszyscy nie wyjadą, mnóstwo ludzi młodych będzie w Łomży i pytanie co oni mają 

robić. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że z jednej strony 

uwaga radnego jest słuszna. Dzisiaj był w Szkole Podstawowej Nr 9, bo ma zajęcia na 

hali w czasie ferii, zajrzał co się dzieje na stołówce i z wielkim entuzjazmem zobaczył 

Pana Sobocińskiego, który trenuje szachy. Tam było 80 dzieci razem z rodzicami, był 

turniej szachowy. Trzeba do tego pasjonatów, jak Pan Sobociński chce, przychodzi. 

Niestety ale te czasy tak jak Pan radny wspomina już dawno minęły i zmusić nikogo 

nie można, tylko można ewentualnie rozmawiać i prosić, żeby to „ogarnął” w jakiś 

sposób. 

Radny Jan Olszewski stwierdził, że mówi wyraźnie, że nie chodzi o to, żeby ktoś 

społecznie przyszedł, tych społeczników raczej nie znajdziemy, ale chodzi o to, żeby 

metodycznie, trzeba zapłacić jakąś kwotę, to trzeba ją znaleźć. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że rozumie, że Pan 

radny sugeruje, żeby do budżetu wrzucić ewentualnie na przyszły rok coś takiego, jak 

zajęcia sportowe dla uczniów szkoły w okresie ferii zimowych. Stwierdził, że to jest 

kwestia przyszłościowa i podziękował za tę uwagę. 
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Radna Edyta śledziewska stwierdziła, że ma wrażenie, że tutaj trochę słabo 

przebrzmiewa to, że okres ferii w placówkach feryjnych jakimi są szkoły, jest okresem 

urlopowym. Nauczyciel nie ma możliwości urlopu poza okresem ferii zimowym  

i wakacyjnym i tak na dobrą sprawę dyrektor szkoły może zabrać nauczycielowi 7 dni 

z czasu urlopu, ale akurat nie przewiduje się takich sytuacji, więc w przyszłości jakby 

miało być coś w szkołach organizowane, rozumie przez nauczycieli wychowania 

fizycznego, bo tylko oni mają takie uprawnienia, żeby w sali gimnastycznej z dziećmi 

jakieś zajęcia sportowe zorganizować, to trzeba by się było zastanowić, jeśli by mieli 

przyjść, pracować w czasie urlopu jaką gratyfikację mieliby za to otrzymać. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że chciałby się zapytać Pana 

Przewodniczącego w kwestii, którą sam zgłosił na sesji, mianowicie na Pana wniosek, 

„Prezydium Rady” przesunęło termin sesji. Miało być to przesuniecie związane  

z feriami. Czas sesji jest w trakcie ferii, jaki był sens takich przesunięć. Co się stało, że 

postulat Przewodniczącego nie został zrealizowany. Przewodniczący mówił o terminie 

przed feriami, a jest w trakcie ferii. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że jest jednym  

z radnych Rady Miejskiej, jest 23, on zgłosił i jest to początek ferii, tak jak ustalili. Na 

początku wakacji, na początku lipca są sesje, tak samo tu na początku ferii. Zgłosił, 

żeby to przesunąć, bo inaczej mieliby w następnym tygodniu, w drugim tygodniu. 

Radny Mariusz Tarka  stwierdził, że dla radnego Kowalewskiego zawsze jest 

zamieszanie, nie chce przychodzić, bo ma zajęcia. 

Radny Tadeusz Kowalewski zapytał czy radnemu głosu udzielił Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że radny Kowalewski 

sugerował, żeby zrobić to 15. Zostało to wytłumaczone to w ten sposób, że do 15 nie 

„zejdą materiały”, bo był Sylwester, było Trzech Króli i ludzie mieli wolne, trzeba było 

to przesunąć o jeden tydzień  i mu się wydaje, że absolutnie nic się nie stało, bo tu 

rozumie, że Panu radnemu to nie pasuje, bo Pan radny mówił  mu po sesji, że mu to 

nie pasuje, tylko pasuje 15, ale niestety zasugerował, zgłosił, żeby wszyscy chcieli go 

tak słuchać, jak Pan Radny by chciał, to byłby szczęśliwy, ale niestety trzeba czasami 

iść na kompromis. 

Radny Piotr Serdyński zwrócił uwagę, że tutaj również kiedyś padła taka prośba ze 

strony radnego Kowalewskiego, kiedy na pierwszej bodajże sesji została ogłoszona 

przerwa i Pan Przewodniczący Olszewki wznowił obrady nie o gdzie 10, jak to się 

zwyczajowo odbywa, ale na prośbę radnego Kowalewskiego o godzinie 13, więc każdy 

ma prawo zgłosić taki wniosek i chyba nie ma w tym nic nadzwyczajnego. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Pan radny właśnie 

tak zgłosił o 13 i on nie pytał Pana Radnego dlaczego o 13. Było niezadowolenie 

ogólne, ale zawsze tam gdzie większość tam jest decyzja, Pan Radny o tym doskonale 

wie. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że zadał pytanie, Pan Przewodniczący 

wyjaśnił, Pan radny dopowiedział, natomiast aluzji Pana radnego Tarki totalnie nie 

rozumie, zgłasza to do protokołu  ponieważ nie miał głosu.  
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Radny Mariusz Tarka  stwierdził, że Pan radny Kowalewski zawsze ma pretensje jak 

jest komisja, „była w piątek oświatowa, Pan powiedział, że nie, bo ja mam wtedy 

zajęcia”. Nikogo nie będą obchodziły Pana zajęcia. My mamy wtedy czas, nie ma 

czasu np. w poniedziałek, wtorek, żeby zrobić komisję, bo jest napięty program, więc 

robiliśmy w piątek. Była teraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Pan niezadowolony 

po sesji Rady dlaczego jest w piątek, tak samo krótki okres czasu. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że oczywiście Pan Tarka swoją teorię wymyśla, 

ale to jest jego problem. Nie jest za tym żeby tutaj jakieś teorie snuć, tylko ustalają 

pewne terminy, porządek kiedy mają być sesje, kiedy mają być komisje, to poprosił, 

żeby się tego trzymać, w sytuacjach wyjątkowych tak jak teraz rozumie, ale chce się 

zapytać wobec tego czy te terminy, które ustalili, ostatnia środa miesiąca, czy to jest 

aktualne czy nie. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że jutro wybiorą 

nowego Przewodniczącego, poprosił żeby złożyć wniosek do nowego 

Przewodniczącego, bo on dzisiaj  nie jest władny, żeby odpowiadać radnemu w tym 

temacie. Może w sprawie komisji, a jeśli chodzi o Radę Miejską może zgłaszać wnioski 

tak jak i Pan radny Kowalewski i każdy radny. 

Więcej spraw Komisja nie zgłosiła. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

 
 
           Przewodniczący Komisji                                        

       Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 
 
                Andrzej Wojtkowski                                                          
 

 

 

Protokołowała:  

Izabela Jankiewicz       

 


